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Dzien dobry, 
Prosze Panstwa jestem osoba prywatna i wraz z innymi zaangazowanymi 
osobami zwracamy sie do wszystkich gmin, ktore maja podpisana urnowe 
z Green House o pomoc psom w tym schronisku. 
Psy siedza w ciasnych klatkach, nie maja bud, nie maja spacerove brak 
wolontariatu i schronisko wrecz nie chce wolontariatu. Bardzo prosze o pomoc 
psom w tym temacie prosze o naciskanie schroniska aby wprowadziło 
wolontariat, taki z ktorego moga skorzystac zwierzeta, czyli zeby psy miały ruch, 
ktory jest niezbedny do zachowania zdrowia psychicznegoi i fizycznego. 
Spacery sa obowiazkowe bo podstawowa potrzeba psa to ruch i jedzenie i 
poczucie bezpieczenstwa. 
Bez opuszczania boksow przez kilka lat bo tam psy siedza latami sprawia ze psy 
sa wycofane i lekliwe, nie maja kontaktu z człowiekiem, nie ma zadnej 
socjalizacji zwierzat. 
Zwierzeta utrzymywane w takich warunkach w ciaglym zamknieciu zyjace bez 
człowieka ktory wyprowadzi na spacer staja sie dzikie I boja sie człowieka, psy 
staja sie wycofane i lekowe. 
Brak bud o kolejna wazna sprawa, przeciez zwierzeta sa przetrzymywane w 
kojcach obitych blacha wiec to jeden dramat w lecie dostaja udarow od 
wysokiej temperatury a zima dotkliwie odczuwaja zimno i po prostu marzna, a 
czesto zamarzaja . 
Jestesmy ludzmi swiadomymi, zyjemy w XXI wieku zgoda na takie meczenie i nie 
humanitarne traktowanie zwierzat to skandal. Zwierzeta to zywe istoty 
odczuwaja strach i boi i lek i zimno i cierpienie ... Prosze Was Drodzy Panstwo nie 
pozwolcie na przedluzanie tego bolu i cierpienia. 
Nie dawajcie pozwolenia na takie traktowanie zwierzat 11 ! I! 
Jestescie Panstwo prawnymi opiekunami swoich zwierzat macie decydujacy głos 
w tej kwestii, jesli pojawia sie wymagania z Waszej strony wzgledem schroniska 
to beda musiały byc spełnione. 
Wiem, ze umieralnosc jest 50 %według danych BOZ, szczenieta urnie raja na 
parwowiroze i z licznych zaniedban. Takie wskazniki to tragedia i trzeba wzywac 
pomoc, jak mozna dawac przyzwolenie na takie ciche umieranie. 
To jest nieludzkie zeby Gminy były obojetne na los swoich psow, przeciez te 
zwierzeta sa bezbronne i tylko od Gmin zalezy ich jakosc zycia. 
Bardzo wazna kwestia to brak zdjec psow i ich opisow w albumie schroniska. 
Gmina Trzcianne w ogolenie zamiescila zadnego zdjecia psow ze swojego 

Skierowar,o do załatwienia 
w WYDZIALE .Gt\t.~€tt(Ąl)1, 

terenu. 
To jest raza ce zaniedbanie ! ! ! I! I!!!! I!!! 
Gminy panosza odpowiedzialnosc z swoje zwierzeta i powinny wymagac zeby 
schronisko zapgwnllo kazdemu psu zdjecia z pełnym opisem. 
Prosze podjac stosowne kroki w tym kierunku. 
Gmina Jaswily na 28 psow, ktore w tym schronisku przebywało to tylko w jej 
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albumie na koniec 
kwietnia 2021 miało zdjecia 21 psow. Bez opisu I! I! I 

Szanse na adopcje od razu spadaja do zera bo pies jest niewidoczny w 
schronisku, nie ma jego zdjecia tak jakby go w ogole nie było w schronisku. 
Szanse na adopcje maleja a nawet sa zerowe a to jest prawny obowiazek Gmin 
zeby zapewnic opieke psom pod kazdym wzgledem. 
Wiadoma sprawa jest ze brak adopcji, małe adopcje i przebywanie psa latami 
w Green House to wielkie obciazenie dla budzetu Gmin. 
Dlatego zasadne jest aby kazdy pies był dobrze ogłaszany tzn zeby wszystkie psy 
miały zrobione zdjecia bo najlepiej kilkja zdjec i zeby dolaczony do tego był opis 
psa. To pozwoli poznac psa i daje szanse mu na wyjscie ze schroniska. 
Długie i bezimienne bez podania wieku i pici zmniejsza szanse na adopcje 
zwierzaka a jednoczesnie Gminy sa zmuszone do utrzymywania swoich psow 
przez długie lata i zwiuazane sa z tym bardzo duze nakłady finansowe. 
Gmina Jasionowka pokazuje zdjecia psow bez napisania nawet jaka ma piec 
zwierze i ile chociaz w przyblizeniu ma lat pies. 
Jeszcze raz podkreslam, ze wszystkie PS\Z ze wszystl<icl:i Gmif'.1 powinny:.::mie 
P.Orooione dje ·a i clodany opis I~! I! I Do tego brak aktualizacji i to tez powinno 
sie robic bo czesto siedza tam psy latami i nalezaloby pokazac jego aktualny stan 
po pobycie długoletnim w tym podłym miejscu. 
Inaczej sa obdarte z godnoscii bez szans by znalezc dom i milosc człowieka. 
Schronisko jest osobliwym miejscem i wiele osob bedzie działało aby kazdy ruch 
i kazdy krok zmierzał w kierunku likwidacji tego miejsca. 
Bedziemy pisac do wszystkich w rzadzie aby powstrzymac wyzysk bezdomnych 
zwierzat i zeby w koncu prywatne schroniska szły do likwidacji, dosc juz 
cierpienia zwierzat w nich i dosc juz dorabiania sie kosztem psow. 
Nikt do schroniska w Green House nie moze wejsc do srodka, nie chca pokazac 
tych biednych, upodlonych i umeczonych psich istnien. Najlepiej ukrywac 
prawcie o okrucienstwie zadawanym zwierzetom w tym miejscu. 
Psy siedza na kilku kafe;lkach w kojcu i to jest ich cały swiat. 
Warunki tragiczne, schronisko nie jest schronieniem w tego słowa znaczeniu, 
tylko generuje cierpienie, zwierzeta sa umeczone. 
Jest o przygotowany teren i powinno sie [uz t orzye mieazvgminne schrorrisko 
dla osow w E'lku. 
To powinno byc priorytetem dla Gmin 1111 
Barazo prosze o powazne potral<towa ie tej i:;ieWcji to sa minimalne kwestie, 
takie jaR zajecia Glia psow z opisem i spacery I btttly. 
Psa wybiera sie po zdjeciu i mozna tylko czekac w biurze jak zostanie 
przyprowadzony i czesto okazuje sie ze to jest sunia a nie jak w opisie ze to 
piesek. 
To schronisko prowadza ludzie nie majacy dobra zwierzat na uwadze, tylko licza 
sie interesy i zyski .... A to jest oznaka, ze takie miejsce trzeba zamknac na 
zawsze. Koniec prywatnych schronisk 111 ! 
S miertelnosc porazajaca, a Was Szanowni Panstwo nie przeszkadza ten fakt ze 
umieralnosc jest w 50 %, z czystym sumieniem na smierc wysyłacie kolejne 
zwierzeta, co to za Gmina, ktora tam wysyła szczeniaki na pewna smierc ! 11 
Prosze o odpowiedz i podjecie dobrych decyzji dla zwierzat. Swiat powinien 
zmierzac we wlasciwym kierunku aby niwelowac cierpienie zwierzat i winni 
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• 
• jestesmy zwierzetom szacunek i 

powinny one przebywac w dobrych warunkach i miec mozliwosc opuszczenia 
szybko schroniska i znalezienia domu oczywiscie bo chodzi tu o duze i coraz 
wieksze adopcje dzieki opisom i aktualizacji zdjec zwierzat a co za tym idzie 
koszty utrzymania zwierzat sie radykalnie zmniejsza czyli jest to takze 
prawidłowe działanie pod wzgledem ekonomicznym na co Gminy zwracaja 
szczegolna uwage. 
B'eata 
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